
                                                                                   

PROTOKÓŁ Nr XIV/2020 

z sesji RADY MIEJSKIEJ W ŁASZCZOWIE 

z dnia 22 września 2020 roku  

 

 Obrady sesji odbywały się w Gminnym Ośrodku Kultury w Łaszczowie  w 

godzinach od 900  do 1210   

 

W sesji uczestniczyli Radni Rady Miejskiej, Burmistrz, Sekretarz Gminy, 

Skarbnik Gminy i sołtysi według załączonych list obecności oraz w części sesji Pan 

Marcin Rechulicz – Prezes Stowarzyszenia Czajnia. 

 

 Obradom sesji przewodniczył Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady. 

 

 Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji.   

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,  

2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej, 

3) zmian w budżecie gminy, 

4) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie gminy Łaszczów na 2021 rok, 

5) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych, 

6) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Łaszczów, 

7) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

8) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na 2021 rok, 

9) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2020/2021, 

10) wyrażenia zgody nabycie nieruchomości, 

11) wyrażenia zgody na bezprzetargową dzierżawę nieruchomości na okres 15 

lat, 

12) przystąpienia do opracowania Strategii rozwoju Gminy Łaszczów na lata 

2021-2030. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łaszczów za rok 

szkolny 2019/2020. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 
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P u n k t  1 

 Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – otworzył obrady  XIV - w 

bieżącej kadencji - sesji Rady Miejskiej w Łaszczowie witając serdecznie wszystkich 

przybyłych informując jednocześnie, że Pan Marcin Rechulicz – Prezes Stowarzyszenia 

Czajnia – poinformuje Państwa o sytuacji związanej z funkcjonowaniem Liceum 

Ogólnokształcącego w Łaszczowie. 

 Pan Marcin Rechulicz Prezes Stowarzyszenia Czajnia – poinformował, że czuje 

się w obowiązku przedstawić informację o działalności szkoły. Szkoła ma się bardzo 

dobrze, do 77 wzrosła liczba uczniów. Pozyskano na rzecz szkoły 300 tys. złotych, 

założono spółdzielnię socjalną, dzięki czemu dowozi się uczniów do szkoły. Dzięki 

przekazaniu szkoły Stowarzyszeniu utrzymano 16 miejsc pracy dla nauczycieli i 4 

miejsca pracy dla obsługi a potrzebna będzie jeszcze piąta osoba. Podziękował Państwu 

Radnym i Pani Burmistrz za pomoc w organizacji szkoły w roku u biegłym. Podkreślił, 

że szkoła jest dla nich niesamowitym motorem do działania, nawiązano współpracę z 

czterema uczelniami, organizowano wymianę uczniów ze szkół zagranicznych, jednak 

nie wszystkie doszły do skutku ze względu na pandemię. 

 

P u n k t  2 

 Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – na podstawie listy obecności  

stwierdził, że na wybranych 15 radnych obecnych w sesji jest 14 radnych (nieobecny 

radny – Pan Jacek Wronka), co stanowi niezbędne quorum, przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

 

            P u n k t   3 

 Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – odczytał proponowany,  

otrzymany wcześniej przez radnych na piśmie porządek obrad sesji.  

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – zaproponowała wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 6 podpunktu 1) – projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonym na terenie gminy Łaszczów 

nie stanowiącym jej własności, numery podpunktów od 1 do 12 otrzymałyby kolejno 

numery od 2 do 13. Dodała, że z wnioskiem o udzielenie takiej pomocy wystąpił 

proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej w Nabrożu. 

 Proponowaną zmianę poddano pod głosowanie w głosowaniu jawnym i przyjęto 

jednogłośnie (14 – za). Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Porządek obrad sesji w brzmieniu zaproponowanym przez Przewodniczącego 

Rady z uwzględnieniem w/w zmiany został przyjęty jednogłośnie (14 – za). Protokół z 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

P u n k t  4 

Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – zaproponował przyjęcie 

protokołu z poprzedniej sesji bez czytania. Poinformował, że protokół jest dostępny w 

Urzędzie u Pani Danuty Piwkowskiej, jest wyłożony do wglądu na dzisiejszej sesji. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 
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 Protokół Nr XIII/2020 z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 czerwca 2020 roku został 

przyjęty jednogłośnie (14 – za) w głosowaniu jawnym imiennym bez czytania. Protokół 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      

P u n k t   5 

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz - poinformowała o działaniach w okresie 

od poprzedniej sesji, t.j. o: 

- otrzymanym bonie inwestycyjnym od premiera Mateusza Morawieckiego, 

- przystąpieniu do opracowania diagnozy, 

- wydawaniu żywności dla najuboższych,  

- zakończeniu prac związanych  z wymianą podłoża w salach edukacyjnych w 

przedszkolu, 

- spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie zmiany organizacji ruchu przy 

cmentarzu parafialnym, 

- działaniach związanych z usuwaniem skutków po nawałnicach, 

- spotkaniu z Marszałkiem Województwa Lubelskiego o możliwościach finansowych 

województwa – będą środki na odnawialne źródła energii, określono zasady 

współfinansowania budowy chodników, 

- uczestnictwie w posiedzeniu Euroregionu Roztocze, 

- uczestnictwie w posiedzeniu przedstawicieli Banku Spółdzielczego, 

- wykonaniu prac remontowych schodów przy świetlicy wiejskiej w Wólce 

Pukarzowskiej, 

- wymianie podłoża na placu zabaw – jest usterka – czas na odbiór do końca roku, 

- pozyskano środki na modernizację stołówki szkolnej – 98.640 zł, 

- podpisano umowę na remont Warsztatu Terapii Zajęciowej, 

- zakupiono komputery w ramach programu „Zdalna Szkoła” – II transza, 

- spotkaniu w sprawie dojazdu dzieci niepełnosprawnych do szkół, 

- spotkaniu z przedstawicielami Wód Polskich dotyczącym możliwości korytowego 

spiętrzenia wód dla dużych przedsiębiorców. Poprosiła o zgłaszanie potrzeb w zakresie 

utrzymania rowów i rzek. Dodała przy tym, że utrzymanie rowów należy do właścicieli 

tych nieruchomości, 

- rozstrzygnięciu przetargu na dowóz dzieci i aneksowaniu umowy w poprzednim roku 

szkolnym ze względu na koronawirus, 

- spotkaniu z księdzem na temat cmentarza komunalnego. Miejsce na obecnym 

cmentarzu zakończy się za około 3 – 5 lat. Zabezpieczenie miejsc pochówku należy do 

zadań własnych gminy. Pieniądze ze sprzedaży działek parafialnych przeznaczono na 

rozbudowę kościoła. Podczas niedzielnej mszy ksiądz ogłosił, że gmina będzie 

organizować cmentarz komunalny. W sąsiednich gminach prowadzone są cmentarze 

parafialne. W planie zagospodarowania przestrzennego gminy jest zarezerwowana 

działka sąsiadująca z cmentarzem parafialnym, stanowi o0na prywatną własność i nie 

wiadomo, czy będzie mogło dojść do porozumienia w celu  jej nabycia, 

- byliśmy współorganizatorami dożynek parafialno-powiatowych, 

- zakończono prace geodezyjne wymierzania nowych granic działek, 

- odbyło się spotkanie w sprawie oświetlenia ulicznego i chodników, 

- trwa telefoniczny odczyt wodomierzy, 

- prosi o zgłaszanie potrzeb wycinki drzew przy drogach gminnych, 
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-  uczestnictwie w akcji „Sadzimy”, 

- bonie inwestycyjnym o wartości 500 tys. zł, 

- organizacji ogniska dla KGW jako podziękowanie za pomoc w organizacji dożynek, 

- zajęciach ruchowych w Gminnym Ośrodku Kultury, 

- zakupie kilku elementów siłowych do zainstalowania na placu zabaw przy stadionie. 

 

 

P u n k t   6 

 Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – przedstawił zreferowane 

uprzednio, niżej wymienione projekty uchwał (projekty uchwał Radni otrzymali 

wcześniej za pośrednictwem internetu), które w głosowaniu jawnym imiennym 

(zgodnie z protokołem głosowania z dnia 22.09.2020r. stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu), każda oddzielnie, zostały podjęte w następujący sposób: 

 

1) Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków  położonym na terenie gminy Łaszczów nie 

stanowiącym jej własności 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – poinformowała, że wpłynął wniosek od 

Proboszcza Parafii Rzymskokatolickiej w Nabrożu o udzielenie dotacji na prace 

konserwatorskie w wysokości 20 tys. złotych. Zaproponowała udzielenie dotacji w 

wysokości 10 tys. zł ze środków z rezerwy budżetowej. Poinformowała, że jest uchwała 

Rady określająca zasady udzielania dotacji na prace remontowe zabytków i zgodnie z 

jej postanowieniami wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. 

Kultury i Komisję Budżetu i Finansów. 

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XIV/123/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w brzmieniu 

stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Tomaszowskiemu 

Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – zreferował projekt uchwały 

wyjaśniając, że dotyczy to remontu peronu komunikacyjnego w pasie drogi powiatowej 

w Pukarzowie i służy poprawie bezpieczeństwa dzieci dojeżdżających do szkoły.  

 Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 Uchwała Nr XIV/124/2020 została podjęta jednogłośnie (14 - za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej 

Pani Barbara Mazurek – Skarbnik Gminy – zreferowała projekt uchwały, do 

którego nie zgłoszono uwag. 

Uchwała Nr XIV/125/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Łaszczów na 2020 rok 
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Pani Barbara Mazurek – Skarbnik Gminy – zreferowała projekt uchwały, do 

którego uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XIV/126/2020 została podjęta jednogłośnie 14 – za w brzmieniu 

stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Łaszczów na 2021r. 

Pani Barbara Mazurek – Skarbnik Gminy – w imieniu Burmistrza przedstawiła 

następujące propozycja stawek podatkowych określonych w: 

- § 1 pkt 1: lit.a – 0,87 zł; lit.b – 4,99 zł; lit. c – 0,23 zł; lit. d – 3,28 zł; 

- § 1 pkt 2: lit. a -0,85 zł; lit. b – 21,00 zł; lit. c – 11,62 zł; lit. d – 5,06; lit e – 2,45 zł; 

- § 1 pkt 3 – 2%. 

Innych propozycji stawek nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XIV/127/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) Uchwała w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych działających na terenie gminy Łaszczów 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – zreferowała projekt uchwały, do którego 

uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XIV/128/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) Uchwała w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Łaszczów” 

Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – zreferował projekt regulaminu w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do projektu uchwały. 

 Pan Wiesław Lis – radny – pytał o odpady biodegradowalne, czy ktoś, kto ma 

kompostownik, uzyskuje ulgę? 

 Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, że zgodnie z ustawą jest taka 

możliwość, jednak my w naszym projekcie regulaminu nie zdecydowaliśmy się na takie 

rozwiązanie. 

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – dodała, że jeżeli będzie taka wola, 

będziemy wnioskować o zmianę regulaminu. Wyjaśniła przy tym, co stanowi odpady 

biodegradowalne. Ustawodawca określił również, że cena za odpady niesegregowane 

stanowić będzie kilkakrotność ceny za odpady segregowane. Odpadów oddawanych jest 

dużo. Faktura za odbiór odpadów w stosunku do roku ubiegłego jest wyższa o 10 tys.zł. 

Być może wpływa na taki stan rzeczy pandemia – powracali do domów uczniowie, 

studenci, ale nikt tych powrotów nie zgłosił.  Rozważamy także wprowadzenie systemu 

workowego na odpady w zabudowie blokowej w Pukarzowie, ponieważ w koszach 

siatkowych na plastik wrzucane jest szkło, a w koszach na szkło – przetwory. Prosi o 

przyjęcie regulaminu w proponowanej formie. 

 Pan Kazimierz Hejzner – dobrze byłoby, żeby zabierane były opony rolnicze. 

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – wyjaśniła, że nie są zabierane, ponieważ 

opony rolnicze nie stanowią odpadów komunalnych, natomiast folia rolnicza będzie 

odebrana w terminie do końca września b.r. 
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Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XIV/129/2020 została podjęta jednogłośnie  (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej 

 Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – zreferował projekt uchwały 

 Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 Uchwała Nr XIV/130/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – o godz.1045 zarządził 10-

minutową przerwę, po której wznowiono obrady. 

 

9) Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Łaszczów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (Dz.U. z 2020r. poz.1057) na 2021r. 

 Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy zreferował projekt uchwały.  

 Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

 Uchwała Nr XIV/131/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10) Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Łaszczów na rok szkolny 2020/2021 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – zreferowała projekt uchwały informując, 

że dotyczy to dowożenia dzieci niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli. 

 Uchwała Nr XIV/132/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

11) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych na rzecz Gminy Łaszczów położonych w miejscowości Pukarzów 

– Osada stanowiących własność Skarbu Państwa będących we władaniu 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

Uchwała Nr XI/133/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w brzmieniu 

stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

12)  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową dzierżawę 

nieruchomości położonej w miejscowości Nabróż gmina Łaszczów na okres 

15 lat stanowiącej część działki nr 167 

Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – uchwała dotyczy zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości firmie w celu wybudowania masztu 
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telekomunikacyjnego w Nabrożu. Stanowisko uzgodniono z mieszkańcami Nabroża – 

większość obecnych wyraziła zgodę. Opłata za dzierżawę wyniesie 1200 zł miesięcznie. 

 Pan Szymon Herda – radny – drzewa będą do wycinki? 

 Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, że nie ma takiej potrzeby. 

 Pan Wojciech Seń – radny – czy w umowie dzierżawy można będzie zaznaczyć, 

że nie będzie możliwości instalacji 5G? 

 Pan Rafał Swatowski – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości. 

Umowa jest zawierana na okres 15 lat i w tym czasie mogą być inne nowe urządzenia. 

 Uchwała Nr XIV/134/2020 została podjęta stosunkiem głosów: 12 – za; 2 – 

wstrzymujące w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13)  Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii rozwoju Gminy 

Łaszczów na lata 2021-2030 

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 

14)  Uchwała Nr XIV/135/2020 została podjęta jednogłośnie (14 – za) w 

brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      P u n k t   7 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych gminy Łaszczów za rok szkolny 2019/2020. 

Pan Wojciech Seń – radny – zwrócił się z zapytaniem, czy Pani Burmistrz może 

podać liczbę dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Steniatynie i Liceum 

Ogólnokształcącego w Łaszczowie, bo z przedstawionej in formacji to nie wynika? 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – wyjaśniła, że są to szkoły przekazane 

do prowadzenia przez stowarzyszenia, więc nie ma o nich wzmianki w informacji. Co 

miesiąc otrzymujemy z tych szkół informację o liczbie uczniów, dokładnie w tej 

chwili nie jest w stanie określić, ale do LO uczęszcza około 70 uczniów, a do Szkoły 

Podstawowej w Steniatynie – około 30 uczniów.  

 

     P u n k t   8 

 Pani Aleksandra Pietrasz - Burmistrz – zwróciła się do Państwa radnych i 

sołtysów, aby: 

- w terminie do końca października zgłaszać potrzeby w przedmiocie wycinki drzew i 

krzewów, 

- zgłaszać wymagające udrożnienia koryta rzek i rowów, 

- celowości wydatkowania środków z funduszu inwestycyjnego samorządów.  W czasie 

otrzymania kwoty 500 tys. złotych brak było możliwości ich wydatkowania. Znajdują 

się one na wyodrębnionym koncie i mogą być wydatkowane jedynie na zadania 

inwestycyjne, remonty nie wchodzą w grę. Dobrze byłoby porozmawiać, na co Państwo 

chcieliby wydać. Wielką potrzebą w naszej gminie jest wymiana chodników (przy 

GOK, ul. Piękna, Partyzantów itp. tzw. „stary Łaszczów”. Przypomniała przy tym o 

obowiązku utrzymania chodników przez właścicieli przylegających do nich 

nieruchomości. Pytanie – na ile możemy sobie pozwolić, bo budowę chodników trzeba 

kosztorysować, koszt budowy 1 m2 – to kwota około 200 zł. Modernizacja (przebudowa) 

chodników wymaga budowy kanałów technologicznych (koszt 1 km – 70 tys. zł). 

Będzie jeszcze możliwość ubiegania się o środki na inwestycje  o wartości powyżej 400 
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tys. zł i będzie o tym decydował Wojewoda. Z zapewnień Marszałka Województwa 

wynika, że będzie dofinansowanie oświetlenia ulicznego, oraz odnawialnych źródeł 

energii, mowa była także o chodnikach przy drogach gminnych. 

 Pan Janusz Greszata – radny – przypomina o potrzebie budowy drogi Muratyn – 

Małoniż. Były zabezpieczone wcześniej środki na budowę tej drogi, ale się rozeszły. 

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz -  kosztorys tej drogi wówczas opiewał na 

kwotę 160 tys. zł. Teraz będzie to kwota około 200 tys. zł. 

 Pani Zofia Rak – Radna – priorytetem dla Łaszczowa są chodniki. 

 Pan Janusz Greszata – radny – a mieszkańcy Muratyna są tylko od płacenia 

podatków? 

 Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – wyjaśniła, że do wydatku inwestycyjnego 

majątkowego będzie potrzebna uchwała Rady. Na budowę drogi można wnioskować o 

dopłatę z funduszu dróg samorządowych. Z tych środków najlepiej zrobić coś, na co nie 

ma dofinansowania. 

 Pan Zbigniew Czernicki – sołtys sołectwa Muratyn – droga jest potrzebna, bo 

ułatwi dojazd wielu mieszkańcom. Można napisać jakiś projekt na jej dofinansowanie. 

Jej budowa jest niezbędna chociażby i z powodu pojawienia się problemu dowożenia 

dzieci do szkoły. 

 Pan Andrzej Tucki – sołtys sołectwa Małoniż – podziękował za nowe tablice dla 

sołtysów. Ma kostkę, czeka na budowę chodnika w Małoniżu. Szereg miejscowości nie 

posiada placów zabaw, proponuje ująć je w  nowej strategii rozwoju gminy. 

 Pani Agnieszka Huk – sołtys sołectwa Nadolce – podziękowała za przystanek  w 

Nadolcach, uważa, że budowa drogi Małoniż Muratyn jest potrzebna. 

 Pan Andrzej Piasecki – radny – czy w przypadku budowy ulicy też obowiązuje 

kanał technologiczny? Ul. Cicha w Łaszczowie – po opadach deszczu trudno nią 

przejechać. 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – droga ta nie ma nadanego numeru. 

Pan Krzysztof Pomykało – radny – mieszkańcy Wólki Pukarzowskiej skarżą się 

na jakość wody – duże zanieczyszczenie kamieniem. 

Pani Aleksandra Pietrasz - Burmistrz – wyjaśniła, że w tej kwestii nic nie 

możemy zrobić. Są to uwarunkowania geologiczne, ujęcia wody spełniają normy. 

Pani Zofia Michalczuk – oznakować przejście dla pieszych przy Szkole w 

Łaszczowie, gdzie stają autobusy. 

Pani Aleksandra Pietrasz – Burmistrz – wyjaśniła, że nie ma takiej możliwości. 
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Pan Sławomir Swatowski – Przewodniczący Rady – zamykając obrady  XIV sesji 

Rady Miejskiej podziękował przybyłym za uczestnictwo. 

Protokółowała Danuta Piwkowska 

 

                                                                         Przewodniczący Rady 

 

                                                                          Sławomir Swatowski 


